
Mimo zmíněné termíny si lze poukázky po domluvě 

vyzvednout v odborové kanceláři na Pentagonu. Pro 

marody bude vypsán ještě jeden termín v lednu 2018.
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

MOBILNÍ APLIKACE

Už je konečně hotova! Tento týden jsem provedl a zaslal 

poslední úpravy, takže počítáme, že do 14-ti dnů bude k 

dispozici na GooglePlay, do třech týdnů pak i na 

AppStore. Sledujte prosím náš web a profil na FB, kde vás 

o datu možnosti stažení budeme neprodleně informovat. 

Skze aplikaci bude možnost vám posílat i krátké 

oznamovací push zprávy, takže je opravdu důležité, aby si 

ji poté instaloval maximální počet našich členů a ostatích 

zaměstnanců..

PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

Zatím jej bohužel ještě neznáme, ale počítáme s tím, že s 

jeho návrhem budeme nejpozději začátkem prosince 

seznámeni. Jakmile bude námi odsouhlasen, neprodleně 

jej uveřejníme na našich obvyklých informačních 

kanálech. Co se sobotních přesčasů týče, žádné ověřené 

avízo prozatím nemáme, ale po předešlých zkušenostech 

si troufám tipovat, že v první půlce roku jich bude jako 

šafránu, a v druhé půlce roku po nájezdu faceliftu 

Tucsonu se z toho víte co.. Uvidíme, nechme se 

překvapit, člověk míní a trhy mění.. :-)

PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

ODPOLEDNÍ SOBOTNÍ PŘESČAS 09.12.2017

Už jsem to psal v minulém čísle, pro opakující se dotazy 

však píši znovu- přesouvat se nebude!!! Jednak už teď ani 

není kam, ale hlavně: "vedení Společnosti pevně věří, že 

zaměstnanci pochopili důvody nemožnosti přesunutí 

tohoto přesčasu, které jim byly dostatečně vysvětleny na 

teamových schůzkách s GL, a zároveň doufá, že 

zaměstnanci budou opět solidární a danou směnu v 

požadovaném počtu obsadí".. Toliko citace, jenž jsem si 

vyslechl od plánovačů výroby.....
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH
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DISTRIBUCE VÁNOČNÍCH POUKÁZEK

ODBORÁŘSKÝ OBČASNÍK 22.LISTOPADU 2017 / Č.60

SLOVO ÚVODEM

Za měsíc to příjde.. Zase alespoň na pár dní zasloužený 

odpočinek, ale hlavně sváteční atmosféra, rodinná 

pohoda, úsměvy na tváři našich ratolestí.. Jelikož už pro 

letošní rok nepočítáme s vydáním dalšího čísla našeho 

nepravidelníku, chtěli BYCHOM VÁM za výbor naší 

základní organizace POPŘÁT KRÁSNÉ PROŽITÍ VÁNOC!!! 

Užijte si to, a opovažte se myslet na robotu, protože 

všichni potřebujete(-me) načerpat energii do roku 

následujícího.. :-)
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

Tradičně jako každý rok, rozdáváme na Vánoce našim 

věrným členům, poukázky CADHOC v hodnotě 600Kč. 

Tyto lze pak uplatnit na jakékoliv zboží v řetězcích TESCO, 

BILLA, HRUŠKA, TETA, DM atd.. Kompletní seznam 

provozoven naleznete na www.upcz.cz . Nárok na tyto 

poukázky mají všichni ti naši členové, jenž mají zaplaceny 

alespoň poslední 3 členské příspěvky! Jelikož jsme nuceni 

udržovat hospodářství v zelených číslech, nemůžeme 

poukázky dávat i úplně novým členům, protože si na ně, 

jednoduše řečeno, ještě nenašetřili- logicky.. :-) A jak že 

bude probíhat samotná distribuce?!
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VÝROČNÍ ŠKOLENÍ DŮVĚRNÍKŮ

Ve dnech 07.-08.11.2017 proběhlo na RS Retaso v 

Prostředních Bečvách premiérové výroční školení 

důvěrníků naší ZO. V prvním dni jsme si pověděli něco o 

organizační struktuře, základních dokumentech, 

hospodaření minulém a aktuálním, samotné náplni práce 

důvěrníků + DaRKu a mnoho dalšího.  Druhý den nám pak 

vedoucí Regionálního pracoviště OS KOVO v Ostravě 

představil náplň práce tohoto úseku, specialista pro 

oblast BOZP se pak snažil představit nejčastější dotazy a 

odpovědi z této oblasti. Třešničkou na pomyslném dortu 

pak byla návštěva členů výboru ZO ze žilinské KIE a jejich 

prezentace o tom, jak místní odborová organizace 

funguje v tomto našem sesterském závodu. Dle ohlasů 

zúčastněných se toto školení povedlo, takže příští rok 

snad bude repeté.. :-)
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

VYJEDNÁVÁNÍ O KS V ZÁVODĚ KIA ŽILINA

SBĚRNÝ BOX NA VRÁTNICI

V pondělí jsem šel tradičně vybrat sběrný box na 

personální vrátnici, do kterého mi vhazujete přihlášky, 

vstupenky k proplacení apod.. K mému velkému údivu 

tam však již nebyl!!! O víkendu totiž došlo k celkové 

rekonstrukci daného prostoru, a naše schránka jim tam 

pak už moc vizuálně neladila. Naštěstí jsem ji posléze 

nalezl na strážnici, takže jsem nakonec mohl vybrat i vaše 

"psaníčka" z minulého týdne. :-) Schránku tam budeme 

mít údajně novou, nicméně asi to chvilku potrvá než se 

takto stane. Do té doby poprosím o zasílání zmíněných 

dokladů a dokumentů elektronickou formou, případně 

skrze důvěrníky a členy výboru.

PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH
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JAK VYUŽÍVAT ODBOROVÉHO PRÁVNÍKA

Kartičku člena odborového svazu KOVO již většina z vás u 

sebe má, takže není potřeba nejprve kontaktovat mě 

jako předsedu, a pak teprve až právničku. Nicméně stále 

platí jisté zásady, které by se měly dodržovat! Přestože 

na Regionálním pracovišti v Ostravě v současnosti pracují 

dvě právničky, je potřeba VŽDY se předem objednat! 

Často se totiž stává, že jsou někde na školení, mají výjezd 

do některé ze základních organizací, nebo prostě jen mají 

již někoho v danou hodinu před vámi domluveného. 

Proto nezapomeňte se před každou návštěvou na 

Regionálním pracovišti OS KOVO v Ostravě řádně 

objednat!!!

Den po návštěvě našich kolegů na výše zmíněném školení 

důvěrníků, jim byl Společností předán návrh nové 

kolektivní smlouvy. Troufám si říci, že docela 

nestandardně brzy, a pro mnohé asi i dost nečekaně. To 

hlavní z návrhu naleznete na našem webu, na kterém 

jsme uveřejnili související firemní KMS expres. Výši 

návrhu nebudu komentovat, nicméně ta navrhovaná 

tříletá délka platnosti = "odborová sebevražda", tedy 

alespoň z mého osobního pohledu. Každopádně všichni 

ve výboru držíme kolegům ze Žiliny palce ať se jim dílo 

daří!!! Byť nás se vyjednávání týká až za rok, již teď je 

nutná pečlivá příprava, protože z budoucího vyjednávání 

chceme opět vytěžit maximum možného..! Samozřejmě s 

ohledem na to, co nám naši zaměstnanci dovolí a jak 

daleko nás podpoří..
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH

ÚKLID ŠATEN NA ASSEMBLY

V minulých dnech proběhl na vybraných šatnách 

takzvaný "předvánoční" úklid. Asi těžko naleznete v 

zobrazené haldě své pracovní boty, takže komu náhodou 

chybí, ozvěte se, dle slov vedení haly montáže by jste 

měli mít možnost si je nafasovat nové..
PATRIK FUPŠO, PŘEDSEDA VÝBORU ZO OS KOVO HYUNDAI CZECH




